
 

 

 
 

料理品尝 :日式套餐料理 /天妇罗套餐 /烧烤式自助餐/日式涮涮锅自助餐/温泉酒店自助餐                 7JKHNDZ 
 

第 1 天  吉隆坡- 关西(大阪) 机餐 

集合于机场，乘搭客机飞往日本～关西机场。 
 

第 2 天  大阪 /京都 /歧阜              RESOL 酒店或同                                 午/晚餐 
抵达后，前往京都区观光啰！岚山是京都著名风景区，有“京都第一名胜”之称。嵐山渡月橋 - 四季之春、夏綠、秋楓、冬、雪遊人均絡

繹不絕，橋下的桂川波光粼粼，彷若人間仙境！沿河可偶見盛裝藝妓姍姍而行，令人感覺恍若時光倒流，風情萬種。【嵯峨野竹林步道】 

– 感受寺庙于寺庙间的步道空间时所带来的舒畅感及乡土气息。步行游历古老的京都之体验 - 京都最具代表性的观光胜地；四季之人均络

绎不绝的【清水寺】, 这是京都最古老的寺院，江户时代建筑文化,寺院建筑气势宏伟，结构巧妙，未用一根钉子。寺中六层炬木筑成的木

台为日本所罕有。【伏見稻荷大社】-是遍及日本全國各地約三萬多所的稻荷神社之總本山。主要是祀奉稻荷神，自古以來就是農業與商業

的神明，是日本人信奉保佑商業繁榮昌盛、五谷豐收之神的所在地。 
 

第 3 天  歧阜/ 合掌村/高山/石和温泉旅馆           春日居酒店或同级                    早/午/晚餐 
早餐后，驱车往合掌村。【天手阁展望台】~ 在这里可瞭望这拥有童话村之称得合掌村。【和田家】~ 和田家是荻町其中一个最富有的家庭，

也是村的代表之一。现在是向公众开放的博物馆。【明善寺】~ 以拥有茅草屋顶的门“Shoro-mon” 而闻名。此外，那令人印象深刻的横梁

雕刻，以让明善寺成为岐阜县的天然文物。【得爱桥】~ 此吊桥设计非常独特，连接了停车场与合掌村落主要通道之一，从吊桥可以瞭望被

誉为日本“童话村”的合掌村美景与清晰河川。【高山陣屋舊跡】-高山陣屋，原為高山城主金森氏的宅邸之一。金森氏左遷後，高山成為

德川幕府的直轄地區，幕府在此設置了辦公機構，以管理飛驒地區的行政。這個辦公場所，被稱為“高山陣屋”，官員們在此下達命令、通

知以及辦理納貢事宜等。在日本，代官所（地方政府）之建築物保留至今的，唯此一處。上三之町，古之町並 - 從陣屋步行三分鐘即可抵

達有「飛驒高山小京都」之美稱的【上三之町】，由數條街道組成「古之町並」，為高山代表散策名所，亦為國家選定重要傳統的建造物群

保存區。在自然與歷史的保護下，每間店舖的外觀建築和內在陳設都保存著江戶時代以來的濃厚古早原味 
 

第 4 天石和/富士山/忍野八海/富士芝櫻祭/东京         新大谷酒店或同级                    早/午/晚餐 
早餐后，驱车往富士山 - 海拔 3776 米，日本最高的山。它气势雄伟，呈圆锥形的山姿十分优美。车子将开到富士山【五合目站】，欣赏大

自然的风景.(如天气不允许,改去忍野八海村里的富士山研究中参观)。当富士山的雪融化后，雪水将滲透到地下形成伏流水，經過長年累月

的过滤，而湧出 8 個拥有清澈泉水的池子，總稱【忍野八海】。神祕發亮的池子是天然紀念物的名水，也是日本百水名选。富士芝櫻祭是

由位於富士山山腳下被選為世界遺產的富士五湖其中之一的木栖湖。於每年 4~5 月的賞櫻季、在木栖湖周邊所舉辦的活動。盛開的芝櫻數量

有 80萬顆之多。体验乘坐日本【子弹火车～新干线】前往东京, 入住东京酒店, 自由活动。 
 

第 5 天  东京 - 自由活动                           新大谷酒店或同级                               早餐 
早餐后，自由活动或自费前往畅游被誉为亚洲第一游乐园的【东京迪斯尼乐园】。 
 

第 6 天  东京/台场/吉隆坡                                                  早/午/晚餐 
早餐后，驱车往东京游览最古老的～【浅草观音寺】，其门前挂着雷门大灯笼。【仲见世购物街】许多百多年老铺,出售纪念品,五彩缤纷的

货品点缀得非常热闹。续程往台场途经【日本皇居】，【国会议事厅】，【东京湾】，【彩虹桥】及【富士电台站】。【DiverCity Tokyo 

Plaza 台場購物廣場】以「劇場型都市空間」的設計理念，充分利用日本屈指可數的觀光地東京臨海副都心地區的優越立地條件，為國內外

顧客提供購物、休閒遊玩及舒適的空間，讓顧客親歷驚奇和感動，因此而將成為「東京的新名景點」。商場除了集結各種世界知名品牌、國

內外的休閒品牌和充滿個性‧獨創性品牌等，各種對時裝潮流敏感的品牌以外，在購物之餘還能夠體驗各種大規模的娛樂設施、東京名店聚

集的美食廣場，及盡享餐廳樓層的美食等，是富有多樣性和話題性的商業設施。晚餐后，送往东京羽田机场，乘机飞返家园。 
 

第 7 天抵达吉隆坡- 机餐 
 

团费包含:  机场税、导游 &司机小费              **团费不含:吉隆坡来回机场接送 & 个人旅游保险 
行程、膳食及住宿的先后次序，以当地地接待社（地接）安排为准。 

出发日期 

 

成人双人间 小孩占床 小孩无床 成人单人间 

   

. 
  

 

 

7 天 4 晚 精选本州之旅+芝樱 
大阪/京都/歧阜/合掌村/石和/富士山/台场/东京 

芝樱 



 

 

 
 

Special Meal : Traditional Japanese Cuisine / Tempura /BBQ Buffet / Shabu-Shabu Buffet / Hotel Buffet        7JKHNDZ 
 

Day 1 Kuala Lumpur - Kansai                                      (Meal on Board ) 

Assemble at airport for your pleasant flight to Kansai.  
 

Day 2 Kansai - Kyoto- Gifu    Resol or SML    (Lunch, Dinner) 
Upon arrival, transfer to Kyoto, visit -Arashiyama is one of the most popular sightseeing areas of Kyoto. The scenic beauty of Arashiyama and 

Sagano has attracted princes, poets, and writers since the Heian age.  Sagano Bamboo Groove ~ enjoy strolling through the alley, with feeling 
touch of nature and visiting places associated with Japanese classic.  Kiyomizu Temple ~ Founded in 788, predates Kyoto and is dedicated to 

the 11-faced kannon. The temple’s main hall (hondo) sits perched over the mountain side on massive wooden pilings. Fushimi Inari Grand 

Shrine (Walking with Foxes) was dedicated to the gods of rice and sake by the Hata family in the 8th century. As the role of agriculture 
diminished, deities were enrolled to ensure prosperity in business. Nowadays, the shrine is one of Japan’s most popular, and is the head shrine 

for some 40,000 Inari shrines scattered the length and breadth of the country. 
 

Day 3 Gifu- GASSHO VILLAGE- Takayama – Isawa Kasugai View or SML   (Breakfast, Lunch,Dinner) 
Today, visit Village of Shirakawa-go It is one of Japan’s UNESCO World Heritage Sites. This village is well known for their houses 
constructed in the architectural style known as gassho-zukuri. The Gassho-zukuri, "prayer-hands construction" style is characterized by a 

thatched and steeply slanting roof resembling two hands joined in prayer. Tenshukaku Observation Point ~ A picturesque view of the Gassho 

village can be seen from this point. Wada Family Residence ~ Built in the mid to late Edo Period, this well-preserved house is the largest 
remaining Gassho style house in Shirakawa-go and is now open to the public as a museum.  Myozen-ji ~ which has the biggest thatched-roof  

“Shoro-mon”. Impressive transom carvings are located inside the building is a beautiful yew tree that is designated as a one of Gifu Prefecture’s 

natural monuments.  Deai Bridge ~ A special design bridge which connects between Shirakawago Gassho villages. Hida Takayama is a city in 
the mountainous Hida region of Gifu Prefecture. Takayama retains a traditional touch like few other Japanese cities, especially in its beautifully 

preserved old town. The Takayama Festival, held in spring and autumn, is considered one of Japan's best festivals. Takayama Jinya ~ A 
beautiful traditional Japanese style building, used to serve as Takayama's government office during Edo period. Transfer to Isawa and check in 

hotel. 
 

Day 4 Isawa – Mt Fuji- Tokyo (Bullet Train)  New Otani Inn or SML               (Breakfast,Lunch,Dinner) 

Breakfast, transfer to Mt Fuji ~ 5th Station of Mt Fuji(3776M)，if weather not permit, will visit research Centre of Mt Fuji. Oshino Hakkai is 

where eight spring pools gush forth, spring-fed by currents that flow from Mt. Fuji. After that, The Fuji Shibazakura Festival is one of the best 

and most popular occasions nationwide to see shibazakura (pink moss or phlox moss in English). Is located about three kilometers south of Lake 

Motosuko in the Fuji Five Lakes area, offering breathtaking views of vast fields of shibazakura, with Mount Fuji in the backdrop on clear days. 
Transfer to Yokohama Station experienced a short ride on the Bullet Train to Tokyo.  
 

Day 5   Tokyo – Free day    New Otani Inn or SML               (Breakfast) 
After breakfast, Free at leisure or Join the optional to Disneyland … 
 

Day 6   Tokyo – Odaiba – Kuala Lumpur                                           (Breakfast, Lunch, Dinner) 
Morning, transfer to Asakusa Kannon Temple is a very popular Buddhist Temple. The temple is approached via NaKamise Street is lined 
with variety souvenir shops. After that, Pass By Tokyo Imperial Palace, and National Diet Building. After lunch transfer to Odaiba to have a 

scenic view of Tokyo Bay, Rainbow Bridge, Fuji TV Station and DiverCity Tokyo Plaza is a shopping mall designed with the theme of 
creating a "theatrical city space." It's home to the world's only full-size Gundam statue and offers a wide selection of Japan-themed souvenirs at 

many of its shops. With many authentic Japanese restaurants and convenient access to transportation, DiverCity is a fun new destination in 

Tokyo for overseas visitors. After dinner transfer to airport for your flight home. 
 

Day 7 Arrival Kuala Lumpur                                                               ( Meal on Board ) 
 

Include : Airport Tax, Tour Guide & Driver Tipping          Exclude : Personal Travel Insurance & Return Airport Transfer  
 

 

Departure Date 
 

Adult Twin 
 

Child With Bed 
 

Child No Bed 
 

Adult Single Suppl 

   

 
  

 

 

7 Days 4 Nights Honshu + Shibazakura 
Osaka/Kyoto/Gifu/Gassho Village/Mt Fuji/Tokyo 

芝樱 

http://www.japan-guide.com/e/e2423.html
http://www.japan-guide.com/e/e6910.html
http://www.japan-guide.com/e/e6910.html
http://www.japan-guide.com/e/e6904.html
http://www.japan-guide.com/e/e2172.html

